
Skolebestyrelsesmøde. Ullerup Baek Skolen
26. august 2024 på afd Nørre Alle, personalerummet, kl 17-19
Forehabi da sorden.

^de indkaldt u^ Kjærsgaard
.

erent: Nils Jørgensen

rdstyrer: Per Gasten Nielsen
Tbud: Peder Holm Fahlén, Louise Fauerskov Eriksen, Emil Larsen

amærkl

tagere:

lian Kjaersgaard (formand)
PerGaston Nielsen (næstformand)

arie Sejr
Emil Larsen
ho mas Melde-Jørgensen

Peder Holm Fahlén
ibeke Garrigues Rehr
uise Fauerskov Eriksen - medarbejderrepræsentant

ichala Liv Skovgaard Jakobsen - medarbejderrepræsentant
hristina Rishøj Hansen - medarbejderrepræsentant

Nils Jørgensen - afdelingsskoleleder
urt Graugaard Jensen - distriktsskoleleder

ødet er mobil- og mailfri. Der afholdes undervejs en pause til kontrol
f devices.

Dagsordenspunkt
Hvad drejer sagen sig om

Velkommen til et nyt
bestyrelsesår v/
formandsskabet

D: drøft
.

.

hent
B:
eslut

Tid

1700
1705

Re erat

Kort status fra afd. Nr. Alle fra
afdelingsskoleleder Nils
Jør ensen
Budgetforslag 2025-2028 b
Udarbejdelse af høringssvar fra
UBS. (bilag)

1705-
1720

1720-
1745

Peder Fahlén og Emil Larsen har
meddelt at de ønsker at udtræde
af bestyrelsen.
Curt undersøger iværksættelsen
af suppleringsvalg med sigte på
dels at få skolebestyrelsen
fuldtallig samt supplere
su leantbestanden.

Gennemgået

Forslaget til høringssvar der
omhandler Skovlodden og
Klokkefrøen blev drøftet.
Konklusionen blev et redigeret
høringssvar, (se bila
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Gennemgang af bestyrelsens
forretningsorden og
kommunens

styrelsesvedtægter (bilag)
Sygefravær (bilag)

Gennemgang og justering af
bestyrelsens årshjul (bilag)

Principper - Allan Kjærsgaard

1745-
1800

1810-
1825

1825-
1840

1840-
1855

Evt.

Parkerin s ladsen
Deltagelse af fritidsleder i
turnus som

skolebestyrelsesreferent.
Introduktion til værdier

1855-
1900

Desuden blev besparelserne på
fritidsområdet drøftet på 4., 5. o
6. arg.
Konklusionen blev, at 4. arg. på
Skolesvinget skal bibeholde et
fritidstilbud, og at Damvej
fastholdes (se bilag).
Skolebestyrelsen ønsker at
fastholde 4.01: Kendte ubalancer
- rammeudvidelse af det
specialiserede Børne-
Un eområde.

Skolebestyrelsens
forretningsorden og kommunens
styrelsesvedtægter blev godkendt

Kort orientering.
Der arbejdes altid med at
nedbringe sygefraværet
Det har en periode været svært
at fastholde arbejdet i årshjulet,
men bestyrelsen er ved at være
godt med.
Allan kom med et oplæg. Der
lægges ikke op til et stort
arbejde, da de angivne forslag er
under-principper til den store
overskrift: Undervisningens
organisering - de skal måske
beskrives med 2-3 linjer.
Der Ligger en skabelon, som kan
bruges.
Der skal kigges på
medarbejdernes arbejdstid til
denne opgave til næste møde -
ledelsen afklarer.
Skabelonen skal være udfyldt med
fem ark til de fem
underprindpper.
Til næste møde tager bestyrelsen
en status på opgaven, inden der
fastsættes en deadline.
Intet til referat

-^
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Introduktion tit projekt
idrætsskole

rets møderække Mandag 26. august 17-19 - Nr Alle
Tirsdag 8. okt 17-18-Skjold
Torsdag 5. dec 17-19 - Skolesvinge
Tirsdag 4. feb 17-19 - Skjold
Mandag 31. marts 17-19 - Nr Alle
Torsdag 12. juni 17-19 -
Skolesvinget

Næste møde Tirsdag den S. oktober. afd Skjold

Underskrifter

Allan Kjærsgaard (formand)

Emil La en

Peder Holm Fahlén

.

^^.
Nielsen (næstform)

- ørgensen

Vibeke rrig es Rehr

/

Marie Sejr ^

^^7-c. c'^r^c^^-^C^yY-
Michala Uv Skovgaard Jakobsen
medarbejderr entant

Louise Fauerskov Eriksen
Medarbejderrepræsentant

tina'Rishøj H'afl'?én
medarbejderrepræsentant

^

J/J


